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Zápis z jednání Komise životního prostředí Rady MČ Praha 22 č. 11/2022 

konané dne 16. 5. 2022 

 

Místo konání: zasedací místnost č. 113 v 1. patře radnice. 

Zahájení jednání: 17:00 hod. 

Ukončení zasedání: 18:30 hod. 

Přítomni: Ing. Jiří Pařízek, Ing. Ondřej Lagner, Ph.D., Martina Cvrček Hájková, DiS., Ing. 

Martin Turnovský, Ing. Libor Šebesta, Ing. Jan Kužel, Ing. Kateřina Lagner Zímová, PhDr. 

Filip Paulus, Bc. Radim Pokorný. 

Omluveni: Mgr. Ing. Bohdan Polak, Helena Šubertová, Igor Juříček. 

Hosté: Ing. Jana Kučerová, radní Bc. Miroslav Roth, Ing. Radek Ptáček – hospodář místní 

rybářské organizace. 

 

Je přítomna nadpoloviční většina členů a komise je usnášeníschopná. 

 

Zahájení jednání a schválení programu 
 

Jednání zahájil předseda komise Ing. Pařízek (dále jen předseda), který přivítal přítomné členy 

a hosty. 

 

Komise vyslovila souhlas s účastí Ing. Radka Ptáčka na jednání komise. 

 

Návrh programu: 

1. Park „Otevřené zahrady Uhříněves“. 

2. Začlenění skateparku do celkové koncepce parku „Otevřené zahrady Uhříněves“. 

3. Udržitelnost revitalizace rekreační zóny Vodice. 

4. Obora v Uhříněvsi – zdravotní stav dřevin. 

5. Různé. 

 

Usnesení: 

Komise Rady MČ Praha 22 schválila program:  

Hlasování: PRO: 9 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

Návrh byl přijat. 

 

1.+2. Park „Otevřené zahrady Uhříněves“ a začlenění skateparku do celkové koncepce 

parku „Otevřené zahrady Uhříněves“. 

Vedoucí odboru realizace staveb p. Rösler seznámil komisi se současným návrhem parku, jeho 

etapizací a plánovaným napojením na Cukrovarský park. Momentálně se připravuje 1. etapa 

realizace parku spočívající ve výstavbě cestiček, osvětlení a ošetření stromů. 

Následovala diskuze k tématu: 

Ing. Turnovský upozornil, že v parku je navrženo příliš technických prvků a náklady se 

pohybují kolem 50 mil. Kč, což je poměrně velká částka. Navrhuje proto projekt přepracovat 

do přírodnější podoby. 

Pí Cvrček Hájková, DiS. se dotázala, zda je nutné mít v parku restauraci a umístění skateparku 

považuje z důvodu hlučnosti za nevhodné. 

Ing. Kužel také nepovažuje za vhodné umístění restaurace do parku a upřednostnil by nejprve 

zpřístupnění parku, ošetření dřevin a drobné občerstvení. Skatepark by umístil k silu. 

Ing. Lagner, Ph.D. připomenul počáteční vizi parku, kdy východní část parku byla určena pro 

sportovní vyžití, střed parku má mít funkci gastro+odpočinková zóna a západní část jako 
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klidová zóna. Přiklání se k tomu, aby v první fázi byl park zpřístupněn a byla zde možnost 

občerstvení. 

Ing. Šebesta se dotázal na původně zamýšlený amfiteátr, který by mohl sloužit pro pořádání 

kulturních akcí. V představené variantě projektu se s ním nepočítá. 

Ing. Turnovský dále připomněl, že ve východní části parku by se mělo počítat s rezervou pro 

školství, neboť škole Bří Jandusů stále chybí nová tělocvična. Zmínil také projekt hřiště 

v Jezerách, kterému v dubnu skončila platnost územního rozhodnutí, a kde by umístění 

skateparku bylo vhodnější. K tomu Ing. Lagner, Ph.D. doplnil, že pro toto umístění je třeba 

podepsat s Ekospolem a. s. memorandum. 

Radní Bc. Roth k realizaci skateparku upřesnil, že již byla vysoutěžena realizační firma, která 

ale nyní sdělila, že momentálně není schopna skatepark dodat. 

Ing. Kučerová zdůraznila, že na místě, kde bude skatepark umístěn, je třeba předem připravit 

podklad. 

Bc. Pokorný, který má na starosti péči o skatepark v Kolovratech, uvedl, že při provozování 

skateparku je třeba počítat s častým úklidem. 

Komise se závěrem shodla na tom, že by bylo vhodné, aby projektanti na příštím jednání komise 

projekt parku představili ve variantní podobě. 

 

Usnesení č. 1: 

Komise Rady MČ Praha 22 doporučuje Radě MČ předložit komisi k seznámení variantní 

řešení parku „Otevřené zahrady Uhříněves“. 

Hlasování: PRO: 9 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

Návrh byl přijat. 

 

Usnesení č. 2: 

Komise Rady MČ Praha 22 doporučuje Radě MČ zpracování variantního řešení umístění 

skateparku na území MČ Praha 22. 

Hlasování: PRO: 9 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

Návrh byl přijat. 

 

3. Udržitelnost revitalizace rekreační zóny Vodice. 

Ing. Kučerová seznámila komisi s výsledky rozboru bahna na Vodici a s metodou odstranění 

bahna na přítoku a v prostoru u hrázky formou odsávání. Z následné diskuze vyplynulo, že 

odbahnění přední části Vodice je možné pouze po odbahnění obtokového kanálu. Odbor 

životního prostředí a dopravy bude na základě těchto poznatků hledat optimální řešení 

odbahnění Vodice. 

 

Z dalšího jednání komise se omluvila Ing. Lagner Zímová. 

 

4. Obora v Uhříněvsi – zdravotní stav dřevin. 

Ing. Kučerová krátce shrnula historii zásahů v Oboře a její současný stav. Pí Cvrček Hájková, 

DiS. seznámila komisi s tím, že rodiče dětí ze školy Vachkova mají z důvodu pádu větví nebo 

celých stromů obavy o své děti, které se v Oboře denně pohybují.  

Následně se rozvinula diskuze o tom, jak by bylo možné tento problém vyřešit. MČ Praha 22 

má s vlastníkem Obory Lesy ČR s. p. podepsané memorandum, podle kterého budou Lesy ČR 

s. p. zajišťovat odstranění havarijních dřevin z porostu a MČ Praha 22 bude zajišťovat odborné 

arboristické zásahy např. bezpečnostní řezy. Současně také bude v případě potřeby Lesy ČR s. 

p. informovat o nutnosti havarijního zásahu. Všechny zásahy v přírodní památce je pak třeba 

předem projednat s odborem ochrany prostředí MHMP. Situaci u školy je možné v současné 
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době řešit pouze provedením bezpečnostního řezu dřevin na okraji při ul. Morávkova 

a Vachkova. Poslední takový zásah byl proveden na jaře 2020, kdy bylo ošetřeno celkem 69 

dřevin. I přesto pak došlo v ul. Vachkova k pádu větve na auto parkující pod korunami stromů. 

Dlouhodobé zlepšení situace by bylo možné v případě, že by se povedlo Oboru převést 

z majetku Lesů ČR s. p. do majetku Lesů hl. m. Prahy. 

Ing. Turnovský v této souvislosti upozornil na zátarasy na toku Říčanky v Oboře. Správce 

Říčanky Lesy hl. m. Prahy již byly o situaci informovány a budou ji podle svých možností řešit. 

 

5. Různé  

Komise se shodla na tom, že další jednání bude svoláno v pondělí 20. 6. 2022 od 17 hodin. 
 

Závěrem jednání předseda komise poděkoval všem přítomným za účast a v18,30 hodin ukončil 

zasedání komise. 

 

 

Zapsala: 

RNDr. Kateřina Marková 

 

 

Ověřil:  

Ing. Jiří Pařízek 


